
BOA.0002.2.6.2024 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR VIII/24 

z VIII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 28 listopada 2024 r.  

w Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy CK Pniewy ul. Wolności 6  

 

VIII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 28 listopada  2024 r.  

o godz. 16.00 i zakończono w dniu 28 listopada  2024 r. o godz. 17.28 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecny- Jacek Siminiak 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Szurka 

2. Radny Powiatu Szamotulskiego  

− Sławomir Chamczyk 

3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

5. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

6. Sołtysi Gminy Pniewy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 i 3 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 



8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach Gminy 

Pniewy za rok szkolny 2023/2024, w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminów. 

Kier. Adrianna Chojan 

9. Podjęcie uchwały w sprawie „ Programu współpracy Gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2025”. (druk 59/24) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (druk 

60/24) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Pniewach (druk 61/24) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Pniewach (druk 62/24) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Pniewy (druk 63/24) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk 64/24) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia przez Gminę Pniewy do Związku 

Powiatowo-Gminnego „Wielkopolski Transport Regionalny” z siedzibą w Poznaniu 

(druk 65/24) 

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024.(druk 66/24) 

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2024-2032. (druk  67/24) 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki dokonał otwarcia VIII sesji, 

witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława Szurkę, 

Radnego Powiatu Szamotulskiego, Skarbnika, pracowników Urzędu Miejskiego, oraz 

wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 



wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 14, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Nieobecny radny – Jacek Siminiak 

 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki poinformował, że protokół 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 

Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejszy protokół bez czytania, bądź 

zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z VII sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 



4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że nie wpłynął pisemny 

wniosek dotyczący porządku obrad. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. informacja 

dostępna jest w systemie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania. Zapytał, czy do 

przedstawionej informacji są zapytania. 

Brak pytań. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. sprawozdanie 

wraz z kalendarzem burmistrza dostępne jest w systemie eSesja i radni mieli 

możliwość zapoznania. Zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są zapytania. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

W odniesieniu do informacji zapytania złożyli: 

Radny Zbigniew Drgas zapytał o spotkanie dotyczące inwestycji w Dębinie a także 

nt. sportowych inwestycji w Gminie. 

Radny Krzysztof Matuszak zapytał o negocjacje dot. odśnieżania dróg 

Radny Karol Pściuk nawiązał do spotkania z posłem. 

Do zapytań odniósł się Burmistrz Jarosław Szurka oraz Kierownik Ref. GKiOŚ Maciej 

Wieczorek. Ponadto Burmistrz nt. poinformował przyznanej nagrody dla Sołectw 

Dęborzyce i Buszewo. 

Radny Kamil Pogorzelczyk podziękował mieszkańcom i Kierownikowi Referatu 

Środków Zewnętrznych Aleksandrze Gularek. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że wniosków nie 

złożono.  

 



8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

Gminy Pniewy za rok szkolny 2023/2024, w tym o wynikach sprawdzianu i 

egzaminów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. informacja 

dostępna jest w systemie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania.  

Krótki komentarz do informacji przedstawiła Kier. Adrianna Chojan. 

Informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Radny Krzysztof Matuszak stwierdził, że poziom zdawalności egzaminów i matur 

jest z każdym rokiem słabszy, podkreślił o zwiększającej się liczbie dzieci ze 

szczególnymi potrzebami w nauczaniu oraz wskazał, że koszty utrzymania 

edukacji rosną. Przy okazji podziękował nauczycielom za ich pracę. Prosił 

również żeby na przyszłość w prezentacji nie używać skrótów nieznanych dla 

większości mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Paweł Prętki zwrócił uwagę na niż demograficzny. 

Radny Jacek Piechocki odniósł się do słów Przewodniczącego. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie „ Programu współpracy Gminy Pniewy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2025”. (druk 59/24) 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Nowak 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych Jolanta 

Wiśniewska przedstawiła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie „ Programu współpracy Gminy Pniewy z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2025”. (druk 59/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 



Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VIII/57/24 

w sprawie „Programu współpracy Gminy Pniewy z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2025”. 

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

(druk 60/24) 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 

Anna Straśko. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (druk 60/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 



Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VIII/58/24 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Pniewach (druk 61 A/24) 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Przestrzennej Jacek Korpik. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Pniewach (druk 61 A/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VIII/59/24 

w sprawie nadania nazwy ulicy w Pniewach 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 



12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Pniewach (druk 62 A/24) 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Przestrzennej Jacek Korpik. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Prętki poprosił Burmistrza o przybliżenie osoby 

księdza Miśkiewicza. Burmistrz opowiedział o zasługach księdza. 

Radny Jacek Piechocki odniósł się do słów Burmistrza. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Pniewach (druk 62 A/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VIII/60/24 

w sprawie nadania nazwy ulicy w Pniewach 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Pniewy (druk 63/24) 



 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Maciej Wieczorek. 

Przewodniczący dopytał o składową wzrostu kosztów oraz o większą ilość koszy 

ulicznych na co odpowiedział Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Maciej Wieczorek. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie gminy Pniewy (druk 63 A/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Ratajczak 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VIII/61/24 

w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie gminy Pniewy 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 



14. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk 64/24) 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Maciej Wieczorek. 

Przewodniczący Rady zaapelował do Radnych o pomoc mieszkańcom w 

wypełnianiu druków. 

Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Matuszak zapytał o termin wysłania 

zawiadomień do mieszkańców oraz o terminy złożenia nowych druków deklaracji 

oraz o skutki niezłożenia deklaracji. 

Do pytań odniósł się Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

Maciej Wieczorek. 

Burmistrz poinformował o możliwości złożenia deklaracji internetowo. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (druk 64 A/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 



UCHWAŁĘ NR VIII/62/24 

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia przez Gminę Pniewy do Związku 

Powiatowo-Gminnego „Wielkopolski Transport Regionalny” z siedzibą w 

Poznaniu (druk 65/24) 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Maciej Wieczorek. 

Radny Jacek Piechocki zapytał o ilość gmin należących do w/w związku. Do 

pytań odniósł się Burmistrz Jarosław Szurka. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przystąpienia przez Gminę Pniewy do Związku Powiatowo-

Gminnego „Wielkopolski Transport Regionalny” z siedzibą w Poznaniu (druk 65/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 



UCHWAŁĘ NR VIII/63/24 

w sprawie przystąpienia przez Gminę Pniewy do Związku Powiatowo-

Gminnego „Wielkopolski Transport Regionalny” z siedzibą w Poznaniu. 

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu 

 

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024.(druk 66/24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz poinformował, 

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024.(druk 66/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VIII/64/24 

w sprawie o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024. 

Uchwała stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu 

 

 



17.  Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2024-2032. (druk  67/24) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz poinformował, 

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2024-2032. (druk 67/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Kamil Pogorzelczyk, Paweł 

Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, 

Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR VIII/65/24 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy 

na lata 2024-2032.  

Uchwała stanowi załącznik 16 do niniejszego protokołu 

 

 

 

 



 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

- Interpelacja Radnej Bernadety Werner dotycząca partycypacji w kosztach 

inwestycji Gminy Lwówek. 

- Przewodniczący Rady Paweł Prętki poprosił Burmistrza o informację. 

- Radny Szymon Krawczyk zaznaczył że Konin jest częścią Parafii p.w. św. Jana 

Chrzciciela. 

- Radny Jacek Piechocki odniósł się do celowości zakupów w ramach funduszu 

sołeckiego. Zaapelował do Burmistrza o szkoleniu dla sołtysów i pracowników z 

funduszu sołeckiego a do sołtysów by imprezy integracyjne nie stanowiły większej 

części wydatków. 

Burmistrz podziękował Radnemu za zwrócenie uwagi na problemy funduszu 

sołeckiego. Zaprosił mieszkańców na imprezy gminne zaplanowane na grudzień. 

- Przewodniczący Rady Paweł Prętki przeczytał pismo Radnego Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego Wiesława Ratajczaka dotyczące planów budowy 

obwodnicy. 

 

19. Wolne wnioski i informacje. 

Brak 

 

25. Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Paweł Prętki podziękował uczestnikom za udział i VIII sesję Rady Miejskiej uznał za 

zakończoną. 

 

 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Izabela Olejniczak                               Paweł Prętki 


